

LIGHTHOUSE

LOUNGE • 星耀廊



PANDA PARADISE SNACKS

熊貓樂園小食



PANDA SNACKS PLATTER

熊貓小食拼盤

Parma Ham, Smoked Salmon, Cream Cheese,
Kaya Toast Lollipop, Crackers
巴馬火腿、煙三文魚、忌廉芝士、咖央多士、脆餅

\$138

PANDA BENTO BOX

熊貓便當

Takoyaki, Baked Tamagoyaki with Cheese,
Sausage & Broccoli, Japanese Rice Ball
日式章魚燒、芝士玉子燒、香腸及西蘭花、日式飯團

\$118

HAM & CHEESE PANDA SANDWICHES

火腿芝士熊貓三文治

\$88

PANDAN PANDA CREAM CAKE ROLL

熊貓班蘭忌廉卷

Pandan Sponge Cake, Fresh Cream, Strawberry
班蘭海綿蛋糕、鮮忌廉、士多啤梨

\$88

THE BAMBOO

Cocktail 雞尾酒

Dark Rum, Thence Mulberry & Honey, Pineapple Juice,
Mint Leaves, Lime Juice, Ginger Beer

\$138

PANDA COLADA

Mocktail 無酒精飲品

Pandan Cordial, Pineapple Juice, Coconut Milk Foam

\$88

Guests who present a valid receipt from Panda Paradise Snacks can enjoy a **50% discount** on selected Hotel Mascot Panda Fufu products at The Explorer or Lighthouse Lounge, including the 45cm Panda Fufu Soft Toy, the Panda Fufu and Lili – The Adventurer's Pins, and the Panda Fufu Hat.

凡惠顧熊貓樂園小食，憑有效收據即可於地下探險家或星耀廊以半價優惠換購酒店吉祥物富富熊貓精選商品，包括45厘米富富熊貓公仔、「富富與麗麗的冒險旅程」精緻胸針，以及富富熊貓帽子。

*Each receipt is valid for one discounted Panda Fufu product. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts, or privileges.
每張收據限購富富熊貓精選產品一件。優惠不可與其他推廣活動、折扣或會員禮遇同時使用。



- 純素 Vegan
- 素食 Vegetarian
- 含麩質 Contains Gluten/Wheat
- 含木本堅果或花生 Contains Tree Nuts/Peanuts
- 含奶類產品 Contains Dairy Products
- 含魚類 Contains Fish
- 含貝類海鮮 Contains Shellfish
- 含大豆 Contains Soy
- 含蛋類 Contains Egg
- 辣 Spicy

Your well-being and comfort are our utmost priority. Please inform our service team of any food allergies or special dietary requirements that you may have.
為閣下健康著想，如閣下對任何食物有過敏反應，請告知餐廳職員。